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(98/C 304/06) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3940/97

υποβολή: Maren Günther (PPE) προς την Επιτροπή

(12 ∆εκεµβρίου 1997)

Θέµα: Μακροπρόθεσµη και διαρθρωτική ενίσχυση πολιτιστικών δικτύων στον τοµέα των εικαστικών τεχνών

Στο πλαίσιο του προγράµµατος Kaleidoscop η Επιτροπή υποστηρίζει ευρωπαϊκά πολιτιστικά δίκτυα ως πιλοτικά
προγράµµατα. ∆εν υπάρχει, όµως, µέχρι σήµερα συνεχής διαρθρωτική υποστήριξη, που να εξασφαλίζει στα εν
λόγω δίκτυα την δυνατότητα µακροπρόθεσµου προγραµµατισµού για την επιτέλεση του έργου τους.

1. Προτίθεται η Επιτροπή να ακολουθήσει τις συστάσεις της Επιτροπής Πολιτισµού του ΕΚ και να παρέχει
στο µέλλον µακροπρόθεσµη και διαρθρωτική ενίσχυση στα εν λόγω δίκτυα;

2. Πρόκειται να περιληφθούν στο πρόγραµµα Kaleidoscop το 1998 ένα ή περισσότερα ευρωπαϊκά πολιτιστικά
δίκτυα στον τοµέα των εικαστικών τεχνών;

Απάντηση του κ. Oreja εξ ονόµατος της Επιτροπής

(6 Φεβρουαρίου 1998)

Η Επιτροπή υπενθυµίζει ότι το κοινοτικό πρόγραµµα Kal²idoscope διαρκεί µόνον τρία χρόνια και ότι το 1998
είναι το τελευταίο έτος λειτουργίας του.

Εξάλλου, σύµφωνα µε τους όρους της απόφασης 719/96/ΕΚ του Κοινοβουλίου και του Συµβουλίου της 29ης
Μαρτίου 1996 για τη θέσπιση προγράµµατος στήριξης των καλλιτεχνικών και πολιτιστικών δραστηριοτήτων µε
ευρωπαϊκή διάσταση (1), το πρόγραµµα Kal²idoscope δεν παρέχει, λόγω κυρίως των περιορισµών που του θέτει ο
προϋπολογισµός, διαρθρωτική ενίσχυση αυτή καθ’ εαυτή στις υποδοµές των δικτύων αλλά ευνοεί την ενίσχυση
των σχεδίων ή των ενεργειών που περιλαµβάνουν τα δίκτυα αυτά.

Λόγω, τέλος, της περιορισµένης διάρκειας του προγράµµατος αφενός και της αρχής της ετήσιας διάρκειας του
κοινοτικού προϋπολογισµού αφετέρου η κοινοτική ενίσχυση δεν µπορεί να χορηγηθεί προς το παρόν
µακροπρόθεσµα σε έναν δικαιούχο.

Ωστόσο, η Επιτροπή υπενθυµίζει ότι δίνεται προτεραιότητα στην επιλογή των σχεδίων που προβλέπουν
µακροχρόνια συνεργασία. Στο πλαίσιο αυτό, η Επιτροπή εφιστά την προσοχή του Αξιότιµου Μέλους του
Κοινοβουλίου στο ότι ικανός αριθµός δικτύων ποιότητας στο πλαίσιο του Kal²idoscope εγκρίνονται για αρκετά
συναπτά έτη. Αυτό συµβαίνει ακριβώς µε το δίκτυο «Germinations» στον τοµέα των πλαστικών τεχνών, τοµέα που
ενδιαφέρει ιδιαίτερα το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου.

Εξάλλου, στο πλαίσιο άλλων κοινοτικών προγραµµάτων ή πολιτικών και άλλων τµηµάτων του κοινοτικού
προϋπολογισµού − ιδίως του τµήµατος Α − προβλέπονται από την Επιτροπή δυνατότητες όσον αφορά τη
διαρθρωτική στήριξη. Η ενέργεια στήριξης των διευρωπαϊκών διαρθρώσεων βάσει του κονδυλίου Α-3020
αποτελεί ένα παράδειγµα.

Επειδή πρόκειται για προβλέψεις σχετικά µε τη στήριξη των πολιτιστικών δικτύων το 1998, η Επιτροπή προβαίνει
επί του παρόντος στην καταχώρηση και την εξέταση των υποψηφιοτήτων που υποβλήθηκαν στο πλαίσιο και
σύµφωνα µε τους όρους του προγράµµατος Kal²idoscope. Η ανακοίνωση των αποτελεσµάτων του οικονοµικού
έτους 1998 προβλέπεται τον Απρίλιο. Εξάλλου εκτός από τις προαναφερθείσες δυνατότητες ορισµένες
δυνατότητες, αν και περιορισµένες, θα δοθούν στα δίκτυα στο πλαίσιο της πρόσκλησης για την υποβολή
προτάσεων που θα θέσει σε εφαρµογή η Επιτροπή µέχρι το τέλος του έτους σχετικά µε την κοινοτική στήριξη
σχεδίων για την πολιτιστική ανάπτυξη βάσει του κονδυλίου Β3-2003.

(1) ΕΕ L 99 της 20.4.1996.

(98/C 304/07) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3981/97

υποβολή: Angela Billingham (PSE) προς την Επιτροπή

(14 Iανουαρίου 1998)

Θέµα: Συγκριτική ανάλυση των κατωτάτων εθνικών αποδοχών στην Ευρώπη

Είναι σε θέση η Ευρωπαϊκή Επιτροπή να αναφέρει κατά πόσον πραγµατοποιείται µια τακτική επισκόπηση ή µια
συγκριτική ανάλυση των κατωτάτων εθνικών αποδοχών στην Ευρωπαϊκή Éνωση;

Éχει η Ευρωπαϊκή Επιτροπή τηρήσει την υποχρέωση που ανέλαβε στη γνωµοδότησή της του 1993 για δίκαιες
αποδοχές µέσω της οποίας ζήτησε να αναληφθούν δράσεις για τη βελτίωση της διαφάνειας όσον αφορά τις
αποδοχές;


